
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 10. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1271

I forbindelse med forhøjelsen af tobaksafgiften pr. 1. april 2020 blev det i lovens over-

gangsbestemmelser fastlagt, at de registrerede tobaksvirksomheder ikke kunne hamstre

stempelmærker til den afgift, der var gældende forud for afgiftsforhøjelsen. Hvordan vil re-

geringen kontrollere, at produkter med det nu forældet stempelmærke er solgt, og har for-

ladt producentens ejerskab inden d. 1. april 2020? Herunder at producenter ikke kan læg-

ge produkter hos grossisten til opbevaring uden grossisten køber varerne af producen-

ten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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